

Franckesche Stiftungen zu Halle

Christophori Cellarii Breviarium Antiquitatum Romanarum

Cellarius, Christoph

Halae Magdeburgicae, 1778

VD18 13038508

Sectio II De Combustione.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:hbz:33-1-195671](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:hbz:33-1-195671)

mo aliquo ac doctissimo viro habebatur: eaque finita promotum inde funus extra urbem in eum deducebant locum, vbi vel humandum erat vel igne comburendum. Suet. *in Casf. c. 6. Tib. c. 6.* et Plin. *l. II. ep. 1. n. 6.* et Cic. *de leg. l. II. c. 23.*

SECTIO II

DE

COMBVSTIONE.

§. I.

Romani vt plurimum cremabant mortuos. Paucae enim gentes aut familiae erant, quibus concedebatur defossio integri corporis: vt gens cornelia, ex qua Sulla, ius talionis veritus, quod C. Marii cadauer eruerat, testamento contra consuetudinem gentis cremari se iussit. Cic. *de leg. l. II. c. 22.* et Plin. *l. VII. c. 54.*

§. 2. Ritus combustionis erat, vt rogos exstrueretur, cui defuncti corpus in lecto imponebant cum aromatum odoribus aliisque pretiosis, quae defuncto cara fuerant. Tum post factam conclamationem postremam aliquis agnatorum facerogum accendebat. Seruius *ad Virg. Aen. l. VI. v. 218 seq.* Suet. *in Casf. c. 84 seq.* et Plin. *l. IV. ep. 2. n. 3. l. V. ep. 16. n. 7.*

SECTIO III

DE

SEPVLTVRA.

§. I.

Combustione peracta, quae reliqua erant, id est cineres et ossa, fictili urnae indita in sepulcro vel